



Cork Trivets/Hotpads, Cork Coasters, Cork Placemats, Cork Bases





Tel: +86-17791251730 Email: sales@cork-supplies.com Website: www.cork-supplies.com



Cork Trivets/Hot Pads

OEM Various Shapes

Shock-absorbing and Durable, Easy to Clean

软木锅垫

各种形状软木锅垫

减震耐用 大力简单

111.11



软木锅垫

常规圆形、方形、椭圆软木锅垫

软木锅垫,千变万化,具有非常好的弹性、隔热性和耐磨性

Cork Trivets/Hot Pads

Regular Round, Square, Oval Shapes

Support OEM, very good elasticity, heat insulation and wear resistance



Cork Trivets/Hot Pads

Various Shapes Personalized

In the small space, various colors are decorated to show your own preferences, taste and imagination.

软木锅垫

各种形状软木锅垫

小小的空间之上,各类颜色进行装饰, 展现出自己的喜好、品味、想象。









软木锅垫

鱼形,刀叉勺,带麻绳软木锅垫

小小的空间之上,各类颜色进行装饰, 展现出自己的喜好、品味、想象。

Cork Trivets/Hot Pads

Fish& Cutlery Cork Trivet with Rope Handles

In the small space, various colors are decorated to show your own preferences, taste and imagination.







陶瓷系列

Ceramic with Cork

陶瓷锅垫

Ceramic Trivets/Hot Pads with Cork Back

Cork has thermal insulation and shockproof properties, and protects ceramic from damage.

软木具有绝热保温和防震的性能, 保护陶瓷不受损伤。







软木锅垫

花色多样,健康环保,隔热防滑。

Cork Trivets/Hot Pads

Various colors and shapes, healthy and environmentally friendly, heat insulation and non-slip.

Cork Placemats

Round, Square Shaped

Simple and elegant design, heat insulation and non-slip, warm materials and colors, bring warmth to your home.

软木餐垫

圆形方形软木锅垫

简约大方的设计,隔热防滑, 温暖的材质和颜色,带给你家的温馨。

软木杯垫

Cork Coasters

软木垫成型新颖,独特; 软木表面或艳丽,或素雅,或柔和。 The shape of the cork coaster is novel and unique; The surface of cork can be gorgeous, elegant and soft.



软木杯垫

Cork Coasters

防烫隔热 不伤桌面,防水防潮 质地柔软。

Anti-scalding and heat insulation, no damage to the desktop, waterproof and moisture-proof, soft texture.

